
 Protokoll styrelsemöte 2024-04-22                      

Protokoll fört vid Ihreortens Biodlarförenings styrelsemöte 
2024-04-22. 

Plats:  Ringamåla skola. 
Närvarande: Martin Andersson, Mattias Mattsson, 
 Göran Åstrand , Ursula Knutsson, Göran Cederqvist,  
 Styrbjörn Gustafsson, Jenny Fröhling, Marie Algotsson, 
 Nils-Erik Svensson.  
Frånvarande: Anastasia Binders Plyusova. 
  
§1 Mötet öppnas 
Ordförande Göran C hälsar välkommen och förklarar mötet 
öppnat. Agendan godkännes efter tillägg av punkten Skötsel 
av bigården som lades till under Övrigt. 

§2 Val av mötessekreterare 
Göran Åstrand valdes som sekreterare. 

§3 Val av justerare 
Att tillsammans med ordföranden justera protokollet valdes 
Mattias Mattsson. 

§4 Föregående protokoll 
Protokollet godkändes.  

§5 Ekonomisk rapport 
Rapporter utskickade, allt under kontroll.  
Ekonomin är stabil.  

§6 Medlemmar 
Antal medlemmar 79 stycken, påminnelse utskickade till 8 
stycken. 

§7 Kursverksamhet 
Fyra teorilektioner genomförda. Nästa träff i bigården den 12 
maj. 
Nybörjarna erbjuds att beställa material i föreningens regi. 
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Flera nybörjare önskar köpa samhälle, dessa får ta direkt 
kontakt med föreslagna säljare. Ev samhälle från föreningen 
lottas ut bland intresserade nybörjare. 
Vi försöker sätta samman checklista för köpare och säljare vid 
köp av avläggare eller samhälle. Martin o Nils-Erik kollar  i 
kursmaterialet om sådan checklista ev finns där. 

§8 Aktuellt från Bigården 
Byte av kuphus så fort vädret är ok. Signal via WhatsApp, vem, 
när, vad!  
Tredje samhällets kupa målas rött och placeras vid de två 
andra. Avläggare görs. 
Vi försöker skapa samlingsplats vid fotbollsplanen med 
träkubbar som sittplatser. Dess placeras runt linden.  
Datum för söndags och tisdagsträffar: 26/5 kl 10, 9/6 kl 10, 
25/6 kl 18, 7/7 kl 10, 21/7 kl 10, 11/8 kl 10. 
Beslöts att köpa nyckelskåp så att vi kommer åt redskap etc. 
Göran C ger förslag på bra skåp. 

§9 Rapport från Distriktet 
Inget nytt att rapportera. 

§10 Bihälsa 
Ingen ändring avseende skyddszoonen för AY efter 19/3.  

§11 Jämställdhet och jämlikhet 
Värdegrunden upplagd på föreningens hemsida.  
Paragrafen tas bort från kommande dagordningar, men tas upp 
vid behov.  

§12 Sponsoravtalen 
Avtalet med Karlshamns Sparbank löper ut i år, vi avser att inte 
förnya det. 

§13 Lokalt planerade aktiviteter. 
Laxfiskepremiären, 30e mars 9-14 i Mörrum - inställd. 
Karlshamns Torg, 7 sept (?) 10-14 - beslut att inte deltaga. 
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Midsommarfest Ringamåla, 22a juni. 
Smakfestival Östersjöfestivalen, 18e och 19e juli 12-18 i 
Saluhallen. (Göran och Ursula). 
Ringamåladagen, 1a september 10-16, Ringamåla skola.  

§14 Utflykt. Nio stycken anmälda att besöka Lennarts Nilssons 
Bigårdar i Degerberga lördagen 27e april. 

§15 Material till föreningslokal 
Genomgång av utrustning och återstående jobb. Se utskickat 
dokument. 

§16 Honungskulinarisk träff 
Planering av aktiviteten behövs. Förslag att ha aktiviteten 27 
oktober, samma dag som oxalsyrehandlingen. Planering görs 
vid höstens möte. 

§17 Inkomna avgående skrivelser 
Ordförandekonferens 13 maj. 
Beslöts att köpa vax till föreningen, 4kg LN och 4kg HLS. 
Förslag: Ordföranden skickar ut skrivelse innan möten för att 
ge möjlighet till bättre synpunkter på mötet. 

§18 Övrigt 
Skötsel av bigården: 
Långfredagen upptäcktes att ett av föreningens samhälle dött, 
en vinterförlust. Förlusten uppstod pga miss i kommunikation 
och därmed att invintring ev skett ofullständigt och att 
foderkontroll inte skett kontinuerligt.  
Beslöts att använda foderlådor till föreningens samtliga 
samhällen. Nils-Erik beställer foderlådor. 

Beslöts att ev införskaffa T-shirts, Göran C kollar. 

2 pallar 700 grams och en pall 500 grams glasburkar med 
guldlock inköps. Nils-Erik beställer, rutiner som tidigare år. 
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Mattias berättade om rutiner för Svärmfångare och 
Svärmtelefonen. 

Mattias och Marie knåpar ihop Nyhetsbrev som avses att 
skickas till våra medlemmar. 

Vi avser att ha automat för honungsförsäljning. Jenny kollar 
upp. 
  
Nästa styrelsemöte tisdag 20 augusti 2024 kl 18:30 i 
Ringamåla. Vid ev behov kallas till möte innan dess. 

§19 Mötet avslutas 
Ordförande tackade och avslutade mötet! 

Vid protokollet: 
Göran Åstrand (sekreterare) 

Justeras: 

Göran Cederqvist (Ordförande) 

Mattias Mattsson 
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